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ZAPISNIK
21. seje Družbenopolitičnega zbora Skupščine občine Ljubljana-

Šiška, ki je bila v četrtek, dne 2. 6. 1988 po skupnetn zasedanju
zborov v srednji sejni dvorani SO Ljubljana-Šiška, Trg prekomor-
skih brigad 1.

Sejo je vodil predsednik zbora, tov. Jože Mencinger. V sprejem
je predlagal naslednji '

DNEVNI RED.
1. Poročilo predsednika verifikacijske komisije
2. Potrditev zapisnika 19. seje zbora
3. Predlogi in vprašanja delegatov
4. Povzetek iz ocene politično-varnostnih razmer v občini Ljub-

Ijana-Šiška za leto 1987 in tekoče obdobje
5. Osnutek programskih zasnov za novo Podutiško cesto, Cesto

A. Bitenca in Cesto v Kamno gorico
6. Osnutek programskih zasnov za zadrževalna jezera in regula-

cijo Glinščice
7. Poročilo o izvajanju družbene skrbi na področju varstva

borcev NOV v občini Ljubljana-Šiška v letu 1987
9. Kadrovske zadeve
Dnevni red so delegati soglasno sprejeli.

K 1. točki dnevnega reda:
Pfedsednik verifikacijske komisije, tov. Košmrlj je poročal, da

je od 25 delegatskih mest v zboru na seji prisotnih 15 delegatov,
7 delegatov je odsotnost opravičilo, 3. deiegatska mesta pa so
nezasedesna.
K 2. točki dnevnega reda:

Pripomb k zapisniku 19. seje zbora ni bilo.
Zapisnik so delegati soglasno potrdili.

K 3. točki dnevnega reda:
Tov. Plevnik je opozoril na nerealno stopnjo obrestne mere.

Tov. Brune in Roter sta opozorila, da so že bile dane ugotovitve
v nerealni letni stopnji obrestne mere in bo revolarizacija le-te vsak
mesec, kar pa bo nedvomno povzročalo težave v gospodarstvu.
K 4. točki dnevnega reda:

Uvodno obrazložitev k politično-varnostni oceni je podal tov.
Bradeško.

Prejeli smo tudi stališča predsedstva OK SZDL.
Ocenili so, da je ocena realna in poudarili, da lahko le z objek-

tivnim informiranjem pričakujemo utrjevanje zaupanja delovnih
ljudi in občanov. Skladno s sprejeto oceno morajo DPO opredeliti
svoje naloge in ukrepe v obrambnih in varnostnih načrtih. V raz-
pravi so sodelovali: tov. Roter, Mencinger, Košmrlj, Cimerman,
Plevnik in Braune. Ugotovili so, da bo potrebno zaradi ažurnega
spremljanja dogajanj v političnem in gospodarskem sistemu najti
ustreznejše oblike obveščanja. Vsebino sprememb je potrebno
infiltrirati v OZD in sprejemati odzive.

Tudi z delovanjem delegatskega sistema ne moremo biti zado-
voljni, niti s sklepčnostjo, niti pripravljenostjo delegatov za vsebin-
sko delo. DPO in družbenopolitični zbor morajo storiti vse za
boljše delo delegatskega sistema.

Spemeniti bo potrebno način spremljanja varnostnopolitične
ocene, ki ne sme biti Ie dokument v varnostnem načrtu, temveč
mora izvajanje ukrepov temeljiti na oceni. Novi ukrepi o osebnih
dohodkih povzročajo mnogo težav, zlasti v OZD, ki so sicer
uspešne, pa morajo kljub temu zniževati osebne dohodke. Če te
nelogičnosti ne bodo odpravljene, se bo varnostnopolitična situ-
acija zelo zaostrila. Ob vsem tem (samo v Šiški bodo osebni
dohodki znižani 7.500 delavcem v 28 OZD), pa še nimamo niti
socialnega programa.

Izražena je bila tudi zaskrbljenost, ker se ustavljajo tudi vsi
gospodarski tokovi, ni pretoka blaga, ni repromaterialov itd.
Drsimo v anarhijo, ki lahko sproži nekontrolirane procese med
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ljudmi. Informacije, ki ustvarjajo paniko, krožijo po kuloarjih in so
nevarnejše kot javno infprmiranje.

Opozorjeno je bilo tudi na motenje nočnega miru po soseskah,
zaradi gostinskih lokalov, mopedov itd. in bi bilo potrebno tudi na
tem področju ukrepati. V razpravi je tov. Braune opozoril, da je
v oceni več jezikovnih napak.

Tov. Mencinger je predlagal v sprejem naslednje
SKLEPE:
1. Zbor sprejema Oceno politično varnostnih razmer v občini

Ljubljana-Šiška z zaključki Komiteja za SLO in DS.
2. UgotoVitve in pripombe iz lazprave posredujemo Komiteju za

SLO in DS.
3. Predlagamo, da predlagatelj oceno jezikovno popravi.
Sklepe so delegati soglasno sprejeli.
K 5. točlu dnevnega reda:
Pri tiskanju gradiva je prišlo do napak, ki so v glavnem redakcij-

skega značaja in so bili delegati nanje opozorjeni.
Stališča je posredoval tudi- KO za urejanje prostora pri OK

SZDLi ki je predlagal, da se osnutek prekvalificira v predlog in
sprejme. Pripombe statutamo-pravne komisije so delegati dobili
na mizo.

Tov. Mencinger je dal osnutek v razpravo. Tov. Braune je
predlagal, da se v besedilu zamenja besedo Vodnikova domačija
z besedo: Vodnikova kmetija, saj ima prva v Siški opredeljen
pomen in bi lahko prišlo do nejasnosti.

Predsednik zbora je predlagal v sprejem naslednje
SKLEPE:
1. Zbor sprejema Ostnutek programskih zasnov za novo Podu-

tiško cesto, Cesto Andreja Bitenca in Cesto v Kamno gorico
s stališči statutarno-pravne komisije, koordinacijskega odbora pri
OK SZDL in redakcijskimi popravki Komiteja za urejanje pro-
stora.

2. Zbor sprejema prekvalifikacijo v predlog.
3. Zbor sprejema predlog programskih zasnov.
Sklepe so delegati potrdili.
K 6. točki dnevnega reda:
Tudi pri teh osnutkih je prišlo do napak, na katere so bili

delegati opozorjeni.
Pripombe statutarno-pravne komisije so delegati prejeli na

mizo. KO pri OK SZDLpa je predlagal prekvalifikacijo v predlog.
Razprave ni bilo, tov. Mencinger pa je predlagal v sprejem na-
slednje

SKLEPE:
1. Zbor sprejema Osnutek programskih zasnov za zadrževalna

jezera in regulacijo Glinščice s stališči statutarno-pravne komisije
in popravki Komiteja za urejanje prostora.

2. Zbor sprejema prekvalifikacijo v predlog.
3. Zbor sprejema predlog programskih zasnov.
Delegati so sklepe soglasno sprejeli.
K 7. točki dnevnega reda:
Izvršni svet SO Ljubljana — Šiška meni, da je bil program

varstva borcev izveden v načrtovanera obsegu ter v skladu z druž-
benim dogovorom in občinskim odlokom.

V razpravi so sodelovali: tov. Mencinger, Braune in Šlosar.
Delegati so postavili vprašanje zakaj so bila sredstva prerazpore-
jena, namesto da bi poslali v zdravilišča več borcev. Bili so tudi
mnenja, da bi bbrce morda morali pošiljati v zdravilišča izven SR
Slovenije, ker so cenejša. Tov. Košir, predsednik Komiteja za
dmžbene dejavnosti in tov. Šlosar sta pojasnila, da republiški
komite vsako leto sklene pogodbe z zdravilišči. Standard naših
zdravilišč je na višji ravni, upoštevati pa je potrebno tudi zdrav-
stveno stanje borcev, ki bi jih predolga pot preveč obretnenila. Pri
obravnavi posameznih primerov pa je potrebno upoštevati norma-
tive določene z družbenim dogovorom in odlokom.

Po razpravi je predsednik zbora predlagal v sprejem naslednji
SKLEP:
Zbor sprejema poročilo o izvajanju družbene skrbi na področju

varstva borcev v občini Ljubljana - Šiška v letu 1987.
K 8. točki dnevnega reda:
K predlogu odloka o spremembah in dopolnitvah odloka u ure-

ditvi cestnega prometa na območju ljubljanskih občin
Skupščina mesta Ljubljana nam je dodatno posredovala amand-

maja predloga odloka, s katenma je delegate seznanil predsednik
zbora.

Izvršni svet občine podpira sprejem odloka.
Delegati so v razpravi opozoriii, da naj izvajalec odioka pri

dajanju oznak za dovoljenje vožnje po peščevih površinah omeji
izdajo dovoljenj na najmanjšo možno mero.

Delegati so sprejeli oba amandmaja.
K osnutku odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o stavb-

nih zemljiščih z metodolpgijo za izračun povečanj vrednosti stavb-
nih zemljišč zaradi minimalnih družbenih vlaganj



SML nam je dodatno poslala popravek osnutka odloka. Izvršni
svet občine Ljubljana — Šiška predlaga skupščini, da se sprejem
osnutka odloka odloži, in sicer:

1. IS ugotavlja, da osnutek odloka ne rašuje zajemanja zemlji-
ške rente za posege v prostor, ki se urejajo s PUP-om, zaradi tega
ostaja osnovno vprašanje zaračunavanja prispevka za urejanje
stavbnih zemljišč nedorečeno.

2. Metodologija je izredno zahtevna in ni dovolj razumljiva,
zato naj strokovne službe glede na predlagano metodologijo izde-
lajo nekaj variantnih izračunov kot posledice in učinek spremembe
navedenega odloka.

Delegati so predlog izvršnega sveta sprejeli:
K volitvam, imenovanjem in kadrovskim zadevam
Delegati so sprejeli imenovanje in kadrovske zadeve, objavljene

v delegatskem gradivu.
Kadrovskih zadev, ki jih je SML dodatno posredovala pa niso

obravnavali in zahtevajo njihov umik ker gradivo ni bilo pravo-
časno poslano. f

K ostalim točkam dnevnega reda SML delegati niso imeli pri-
pomb.

Predsednik zbora, tov. Mencinger je predlagal v sprejem na-
slednje

§KLEPE:
1. Delegate za sejo ZO SML pooblaščamo, da glasujejo za

sprejem predlaganih gradiv s tem, da prenesejo in uveljavljajo
podane pripombe.

2. Delegati naj predlagajo umik osnutka odloka o dopolnitvah
in spremembah odloka o stavbnih zemljiščih z utemeljitvami Izvrš-
nega sveta SO Ljubljana - Šiška in o osnutku ne glasujejo. Zaradi
prepozne dostave dodatnih predlogov kadrovskih zadev o njih
delegati ne glasujejo.

3. Skupna stališča pripravi Sekretariat skupščine.
4. Delegata, ki se bosta udeležila seje ZO SML, dne 9. 6. 1988

sta: Vukašin Lutovac in Milan Plevnik.
K 9. točki dnevnega reda
Delegati so brez razprave sprejeli
SKLEP:
Zbor sprejema kadrovske predloge kot so navedeni v delegatski

prilogi Javne tribune.
Seja je bila zaključene ob 19.15 uri.
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